
Gerbiami Studentų parlamento nariai, 
 
esu Paulius Vaitiekus ir teikiu savo kandidatūrą į Vytauto Didžiojo universiteto Studentų 
atstovybės Valdybą. 
 
Studentiškame judėjime dalyvauju nuo 2016 metų – tuomet pradėjau veiklą VDU SA 
kaip narys, vėliau tapau projektų ir tarptautinių ryšių koordinatoriumi, o galiausiai dvi 
kadencijas ėjau prezidento pareigas. Šiuo metu vadovauju Lietuvos studentų sąjungai, 
tačiau mano kelionė šiame vaidmenyje artėja prie pabaigos. 
 
Per devynerius metus studentiškoje veikloje sukaupiau daug vertingos patirties – 
mačiau tiek sėkmingus, tiek mažiau sėkmingus pavyzdžius, dirbau su įvairiomis 
iniciatyvomis ir įgijau kompetencijų, kurios leido augti tiek asmeniškai, tiek kaip 
organizacijų lyderiui. Baigęs savo veiklą VDU SA, natūraliai nuo jos atsitraukiau, nes 
atsakomybė Lietuvos studentų sąjungoje reikalavo viso mano dėmesio. Dėl to niekada 
neturėjau galimybės tiesiogiai pasidalinti savo patirtimi su savo alma mater.  
 
Artėjant mano kadencijos pabaigai, nusprendžiau grįžti ten, kur prasidėjo mano 
studentiškas kelias, ir pagaliau grąžinti skolą organizacijai, kuriai iki šiol jaučiu 
didžiausią dėkingumą. Tikiu, kad sukaupta patirtis gali būti naudinga Valdyboje priimant 
strateginius sprendimus, stiprinant organizacijos tvarumą ir užtikrinant, kad ji išliktų 
svarbia studentų balso dalimi universitete. Esu pasirengęs dalintis savo žiniomis, padėti 
augti naujai kartai ir prisidėti prie VDU SA sėkmės. 


